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PROTOKÓŁ NR XXXIX/17 
z obrad XXXIX zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, która odbyła się w dniu 

30 sierpnia 2017 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Grajewo pod przewodnictwem pani 

Haliny Muryjas-Rząsy – Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo. 

 

 Stan liczbowy radnych – 20 

 Radnych obecnych na Sesji – 20 

 Sesję rozpoczęto o godz. 15.30 

 Sesję zakończono o godz. 19.30 

 Sesja nagrywana w wersji audio-video 

 

 

Radni obecni na Sesji RM: 

1. Babul Tomasz 

2. Boć Edward 

3. Chełmińska Scholastyka 

4. Chiliński Ryszard 

5. Chrzanowska-Karwowska Aneta 

6. Dembiński Wiesław 

7. Fadrowski Zbigniew 

8. Fidura Jerzy 

9. Formejster Wojciech 

10. Grabowska Wioleta 

11. Maleszewski Wojciech 

12. Mścichowski Andrzej 

13. Muryjas-Rząsa Halina 

14. Niewiarowski Andrzej 

15. Opara Anna 

16. Paszkowski Tomasz 

17. Podlaski Kazimierz 

18. Purwin Daniel 

19. Stefańska Monika 

20. Stuchła Marcin 

/Lista obecności stanowi Załącznik nr 1 do Protokołu/ 

W obradach uczestniczyły inne osoby zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik nr 2 

do Protokołu. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XXXIX Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zapytania i interpelacje radnych. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności międzysesyjnej oraz informacje z realizacji 

uchwał. 

5. Informacja o sytuacji na rynku pracy w mieście Grajewo. 

6. Informacja na temat funkcjonowania spółek miejskich PUK, PEC, TBS w 2016 r. oraz 

w I półroczu 2017 r. 

7. Stan przygotowania szkół i przedszkoli do rozpoczęcia roku szkolnego 2017/2018. 

8. Informacja o realizacji programów „Rodzina Trzy+” oraz „Grajewskiej Karty Seniora”. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) podtrzymania stanowiska wyrażonego w Uchwale Nr XXXVI/282/17 Rady Miasta Grajewo 

z dnia 24 maja 2017 r. w sprawie sposobu załatwienia skargi wniesionej przez mieszkańców 

Grajewa na brak działań inwestycyjnych dotyczących przebudowy rowu odprowadzającego 
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wody opadowe i przepustu pod ulicą 23-ego stycznia oraz w uchwale Nr XXXVII/294/17 Rady 

Miasta Grajewo z dnia 28 czerwca 2017 r. w sprawie podtrzymania stanowiska wyrażonego 

w uchwale Nr XXXVI/282/17 Rady Miasta Grajewo; 

b) wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji miasta Grajewo; 

c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi 

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat; 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i klas 

dotychczasowych gimnazjów do nowego ustroju szkolnego; 

e) wyrażenia zgody na powołanie Młodzieżowej Rady Miasta Grajewo oraz nadania jej Statutu; 

f) dopuszczenia zapłaty instrumentem płatniczym podatków stanowiących dochody budżetu 

miasta Grajewo; 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców 

realizujących nowe inwestycje na terenie Miasta Grajewo w ramach pomocy de minimis; 

h) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2027; 

i) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok. 

10. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

11. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej.  

12. Przyjęcie protokołów z XXXVII i XXXVIII Sesji Rady Miasta. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Zamknięcie XXXIX Sesji Rady Miasta. 

ad 1. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Dokonała otwarcia XXXIX zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, wypowiadając zdanie: 

„Otwieram XXXIX zwyczajną Sesję Rady Miasta Grajewo”. Na podstawie listy obecności 

stwierdziła, że na 20 radnych w obradach aktualnie bierze udział 20 radnych, co stanowi kworum                

i wystarczy do podjęcia prawomocnych uchwał.  

ad 2. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Przedstawiła porządek obrad XXXIX zwyczajnej Sesji Rady Miasta, który stanowi Załącznik nr 3 

do Protokołu. Poinformowała, że w pkt 9h zmieni się nazwa projektu uchwały na projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Grajewo na lata 2017-2026. 

Powyższą zmianę poddała pod głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła zmianę w pkt 9h polegającą 

na zmianie tytułu projektu uchwały na projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej miasta Grajewo na lata 2017-2026. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła  zmianę w pkt 9h polegającą na zmianie tytułu 

projektu uchwały na projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

miasta Grajewo na lata 2017-2026 – przy 19 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

Poza porządkiem obrad Burmistrz wraz z Głównym specjalistą do spraw oświaty w Urzędzie 

Miasta Grajewo – panią Julitą Wiluk wręczył akty powierzenia stanowisk dyrektorów przedszkoli 

i szkół na okres pięciu lat następującym osobom: 

• pani Grażynie Resztak – stanowisko dyrektora Przedszkola Miejskiego nr 1; 

• pani Urszuli Kowalczuk – stanowisko dyrektora Przedszkola Miejskiego nr 6; 

• pani Barbarze Ciszewskiej – stanowisko dyrektora Przedszkola Szkoły Podstawowej nr 2; 

• panu Karolowi Choynowskiemu – stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej nr 4. 

Następnie złożono podziękowania pani Beacie Szewczyk – wieloletniej dyrektor Szkoły 

Podstawowej nr 4 oraz Zespołu Szkół Miejskich nr 3. 

Pani Beata Szewczyk 

Złożyła podziękowania wszystkim, z którymi było dane jej współpracować w czasie pełnienia 
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funkcji dyrektora Szkoły Podstawowej nr 4 oraz Zespołu Szkół Miejskich nr 3. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wraz z Burmistrzem wręczyła podziękowanie panu Tomaszowi Cebelińskiemu za wieloletnią pracę 

w Radzie Miasta Grajewo, który zrzekł się mandatu w związku z powołaniem go na funkcję 

wiceprezesa zarządu PUK Sp. z o. o. w Grajewie. 

Pan Tomasz Cebeliński – Wiceprezes Zarządu PUK Sp. z o. o. 

Podziękował wszystkim, a w szczególności mieszkańcom miasta, za cały okres sprawowania 

funkcji mandatu radnego ,czyli 3 kadencje. 

Pan Andrzej Jabłoński – Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Grajewie 

Podziękował za pozytywne rozpatrzenie wniosku o dofinansowanie inwestycji budowy ogrodzenia 

siedziby grajewskiej Straży Pożarnej. 

ad 3. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta  

Dokonała otwarcia punktu 3.: „Zapytania i interpelacje radnych”. Przedstawiła wykaz interpelacji 

i wniosków złożonych przez radnych w okresie międzysesyjnym /Załącznik nr 4 do Protokołu/. 

Pan Wiesław Dembiński – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Podziękował Burmistrzowi za położenie nowych odcinków kanalizacji na ulicach miasta, 

 ułożenie nowych odcinków chodników oraz nowe place zabaw. 

Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

W związku z tym, że przedłuża się procedura inwestycyjna na ul. Rolnej zapytał, kiedy wreszcie 

ruszy jej budowa i czy jest szansa, że dojdzie ona do skutku w tym roku. Dodał, że dowiedział się, 

iż może zabraknąć na nią środków. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Zdementował, to że zabraknie środków na budowę ul. Rolnej. 

Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta 

Zapytał, na jakim etapie są prace zmierzające do budowy parkingu przy bloku nr 77 

na ul. Wiktorowo. 

Pan Jerzy Fidura – Radny Miasta 

Zapytał, kiedy okręg nr 11 doczeka się jakiejś inwestycji. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta  

W związku z brakiem innych zgłoszeń uznała ten punkt porządku obrad 

za zrealizowany. 

ad 4. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad zwróciła się z prośbą do Burmistrza o przedstawienie sprawozdania 

z działalności w okresie międzysesyjnym. Poinformowała, że w dyspozycji państwa Radnych 

są informacje na temat realizacji uchwał Rady Miasta Grajewo, które zostały podjęte podczas 

XXXIII Sesji Rady Miasta, stąd też ich przedstawianie wydaje się zbędne /Informacje stanowią 

Załącznik nr 5 do Protokołu/. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta Grajewo z kierowania bieżącymi sprawami miasta 

oraz z odbytych spotkań, wyjazdów służbowych, działań wielokierunkowych, tj. reprezentowania 

miasta Grajewo na zewnątrz. Przedstawił również sprawozdanie z podpisanych Zarządzeń 

Burmistrza jako organu wykonawczego miasta w okresie od poprzedniej zwyczajnej sesji Rady 

Miasta, tj. od dnia 28 czerwca 2017 roku do dnia dzisiejszego /Sprawozdanie stanowi Załącznik 

nr 6 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku pytań zwróciła się do Rady Miasta o przyjęcie sprawozdania Burmistrza Miasta                           

z działalności międzysesyjnej oraz informacji z realizacji uchwał podjętych na XXXIII Sesji Rady 

Miasta – w drodze głosowania. 
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Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta 

z działalności międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, 

tj. od dnia 28 czerwca 2017 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał 

podjętych na XXXIII Sesji Rady Miasta. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta 

z działalności międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, 

tj. od dnia 28 czerwca 2017 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał podjętych 

na XXXIII Sesji Rady Miasta – przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

Podziękowała Panu Burmistrzowi za przygotowanie i przedstawienie sprawozdania. 

ad 5. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji o sytuacji na rynku pracy w mieście Grajewo. 

Poinformowała, że radni dysponują materiałem przygotowanym przez Dyrektor Powiatowego 

Urzędu Pracy w Grajewie /Informacja stanowi Załącznik nr 7 do Protokołu/. Zapytała, 

czy do tego materiału będą jakieś pytania. Wobec ich braku, uznała ten punkt porządku obrad 

za zrealizowany. 

ad 6. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji na temat funkcjonowania spółek miejskich PUK, PEC, TBS 

w 2016 r. oraz w I półroczu 2017 r. Poinformowała, że radni dysponują materiałem przygotowanym 

przez prezesów spółek /Informacje stanowią Załączniki nr 8 – 13 do Protokołu/. Zapytała, 

czy do tego materiału będą jakieś pytania. Wobec ich braku, uznała ten punkt porządku obrad 

za zrealizowany. 

ad 7. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący stanu przygotowania szkół i przedszkoli do rozpoczęcia roku szkolnego 

2017/2018. Poinformowała, że radni dysponują materiałem przygotowanym przez dyrektorów szkół 

i przedszkoli /Informacje stanowią Załącznik nr 14 do Protokołu/. Zapytała, czy do tego 

materiału będą jakieś pytania. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą  do przewodniczącej 

wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej 

sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 15 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację na temat stanu 

przygotowania szkół i przedszkoli do rozpoczęcia roku szkolnego 2017/2018. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informację na temat  stanu przygotowania szkół            

i przedszkoli do rozpoczęcia roku szkolnego 2017/2018 – przy 20 głosach za, 

0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

ad 8. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji o realizacji programów „Rodzina Trzy+” oraz „Grajewskiej 
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Karty Seniora”. Poinformowała, że radni dysponują materiałem przygotowanym przez Dyrektor 

MOPS /Informacje stanowią Załącznik nr 16 do Protokołu/. Zapytała, czy do tego materiału 

będą jakieś pytania. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Zapytała, ile osób z Grajewską kartą seniora korzystało z usług GCK. 

Pan Tomasz Dudziński – Dyrektor GCK 

Odpowiedział, że w tej chwili nie jest w stanie odpowiedzieć na to pytanie i odpowie jutro 

na piśmie /Pisemna odpowiedź z dnia 31 sierpnia 2017 r. stanowi Załącznik nr 17 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zwróciła się z prośbą  do przewodniczącej wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji 

Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 15 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację o realizacji programów 

„Rodzina Trzy+” oraz „Grajewskiej Karty Seniora”. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informację o realizacji programów „Rodzina 

Trzy+” oraz „Grajewskiej Karty Seniora”– przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

Następnie zarządziła przerwę w obradach od godz. 17.30. Wznowienie XXXIX Sesji Rady Miasta 

nastąpiło o godz. 17.47. 

ad 9. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Dokonała otwarcia punktu 11. porządku obrad, dotyczącego podjęcia pakietu uchwał. 

ad 9a 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska 

wyrażonego w Uchwale Nr XXXVI/282/17 Rady Miasta Grajewo z dnia 24 maja 2017 r. w sprawie 

sposobu załatwienia skargi wniesionej przez mieszkańców Grajewa na brak działań inwestycyjnych 

dotyczących przebudowy rowu odprowadzającego wody opadowe i przepustu pod ulicą 23-ego 

stycznia oraz w uchwale Nr XXXVII/294/17 Rady Miasta Grajewo z dnia 28 czerwca 2017 r. 

w sprawie podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale Nr XXXVI/282/17 Rady Miasta 

Grajewo. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski /Skarga stanowi 

Załącznik nr 18 do Protokołu/. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą 

do przewodniczącej wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 15 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr XXXIX/302/17 w sprawie 
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podtrzymania stanowiska wyrażonego w Uchwale Nr XXXVI/282/17 Rady Miasta Grajewo 

z dnia 24 maja 2017 r. w sprawie sposobu załatwienia skargi wniesionej przez mieszkańców 

Grajewa na brak działań inwestycyjnych dotyczących przebudowy rowu odprowadzającego 

wody opadowe i przepustu pod ulicą 23-ego stycznia oraz w uchwale Nr XXXVII/294/17 Rady 

Miasta Grajewo z dnia 28 czerwca 2017 r. w sprawie podtrzymania stanowiska wyrażonego 

w uchwale Nr XXXVI/282/17 Rady Miasta Grajewo. 

Głosowanie:  18 głosów za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta podjęła Uchwałę Nr XXXIX/302/17 w sprawie podtrzymania 

stanowiska wyrażonego w Uchwale Nr XXXVI/282/17 Rady Miasta Grajewo z dnia 24 maja                   

2017 r. w sprawie sposobu załatwienia skargi wniesionej przez mieszkańców Grajewa na brak 

działań inwestycyjnych dotyczących przebudowy rowu odprowadzającego wody opadowe                           

i przepustu pod ulicą 23-ego stycznia oraz w uchwale Nr XXXVII/294/17 Rady Miasta Grajewo z 

dnia 28 czerwca 2017 r. w sprawie podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale Nr 

XXXVI/282/17 Rady Miasta Grajewo /Uchwała stanowi Załącznik nr 19 do Protokołu/ przy 18 

głosach za,0 przeciw, 2 wstrzymujących się. 

ad 9b 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru 

zdegradowanego i obszaru rewitalizacji miasta Grajewo. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są 

jakieś uwagi lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą 

do przewodniczącej wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 15 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIX/303/17 

w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji miasta Grajewo. 

Głosowanie:  20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIX/303/17 w sprawie 

wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji miasta Grajewo /Uchwała stanowi 

Załącznik nr 20 do Protokołu/ przy 20 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 9c 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi 

umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi 

lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą 

do przewodniczącej wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 15 

do Protokołu/. 
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Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIX/304/17 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu 

z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony 

do 3 lat. 

Głosowanie:  20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIX/304/17 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi dzierżawcami 

i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat /Uchwała stanowi Załącznik 

nr 21 do Protokołu/ przy 20 głosach za,0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 9d 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie projektu 

dostosowania sieci szkół podstawowych i klas dotychczasowych gimnazjów do nowego ustroju 

szkolnego. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec braku 

zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącej wtorkowego wspólnego posiedzenia 

stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 15 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIX/305/17 

zmieniającą uchwałę w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i klas 

dotychczasowych gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 

Głosowanie:  20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIX/305/17 zmieniającą uchwałę 

w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i klas dotychczasowych gimnazjów 

do nowego ustroju szkolnego /Uchwała stanowi Załącznik nr 22 do Protokołu/ przy 20 głosach 

za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 9e 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na powołanie 

Młodzieżowej Rady Miasta Grajewo oraz nadania jej Statutu. Zapytała, czy w przedmiotowej 

sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą 

do przewodniczącej wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 15 

do Protokołu/. 
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Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr XXXIX/306/17 w sprawie wyrażenia 

zgody na powołanie Młodzieżowej Rady Miasta Grajewo oraz nadania jej Statutu. 

Głosowanie:  19 głosów za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta podjęła Uchwałę Nr XXXIX/306/17 w sprawie wyrażenia zgody  

na powołanie Młodzieżowej Rady Miasta Grajewo oraz nadania jej Statutu /Uchwała stanowi 

Załącznik nr 23 do Protokołu/ przy 19 głosach za, 0 przeciw, 1 wstrzymującym się. 

ad 9f 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty 

instrumentem płatniczym podatków stanowiących dochody budżetu miasta Grajewo. Zapytała, 

czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji 

zwróciła się z prośbą do przewodniczącej wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji 

Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 15 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIX/307/17 

w sprawie dopuszczenia zapłaty instrumentem płatniczym podatków stanowiących dochody 

budżetu miasta Grajewo. 

Głosowanie:  20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIX/307/17 w sprawie 

dopuszczenia zapłaty instrumentem płatniczym podatków stanowiących dochody budżetu miasta 

Grajewo /Uchwała stanowi Załącznik nr 24 do Protokołu/ przy 20 głosach za, 0 przeciw, 

0 wstrzymujących się. 

ad 9g 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnienia 

od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców realizujących nowe inwestycje na terenie Miasta 

Grajewo w ramach pomocy de minimis. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi 

lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącej 

wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej 

sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 15 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIX/308/17 

zmieniającą uchwałę w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców 
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realizujących nowe inwestycje na terenie Miasta Grajewo w ramach pomocy de minimis. 

Głosowanie:  20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIX/308/17 zmieniającą uchwałę 

w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców realizujących nowe 

inwestycje na terenie Miasta Grajewo w ramach pomocy de minimis /Uchwała stanowi Załącznik 

nr 25 do Protokołu/ przy 20 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 9h 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2026. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś 

uwagi lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącej 

wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej 

sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 15 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIX/309/17 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2026. 

Głosowanie:  20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIX/309/17 w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2026 /Uchwała 

stanowi Załącznik nr 26 do Protokołu/ przy 20 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 9i 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo 

na 2017 rok. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec braku 

zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącej wtorkowego wspólnego posiedzenia 

stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 15 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIX/310/17 

w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok. 

Głosowanie:  20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIX/310/17 w sprawie zmian 

w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok /Uchwała stanowi Załącznik nr 27 do Protokołu/, 

przy 20 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 
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ad 10. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski zgłoszone 

przez Państwa Radnych w punkcie 3. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Odp. na pytanie pana Kazimierza Podlaskiego dotyczące inwestycji na ul. Rolnej 

Powiedział, że procedura inwestycji na ul. Rolnej przedłuża się. Decyzja na realizację zadania 

została wydana 2 czerwca 2017 r., a prawomocność uzyskała 24 czerwca 2017 r. Środki 

zaplanowane na inwestycję to 200 tys. zł - nawierzchnia oraz 50 tys. zł - instalacja deszczowa. 

W tej chwili trwają uzgodnienia z rejonem energetycznym, który zalecił przebudowanie całej 

instalacji oświetleniowej. Gdybyśmy cokolwiek zaczęli teraz tam robić, to rejon energetyczny 

zatrzymałby nam inwestycję. Dodał, że radny może zarzucać nam opieszałość i bezczynność, 

jednak Burmistrz wraz z Naczelnikiem Wydziału Gospodarki Komunalnej wykorzystuje wszelkie 

możliwe kanały, by uzgodnienia z rejonem energetycznym zrobić. Stwierdził też, 

że pan Kazimierz Podlaski jako doświadczony radny powinien wiedzieć, że pewne rzeczy „rodzą 

się w gabinecie”. Zauważył też, że do tej inwestycji na pewno będzie trzeba dołożyć środki. 

Powiedział, że nie pozwoli na obrażanie jego i jego pracowników, że są bezczynni, bo to                           

nieprawda. 

Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Odpowiedział, że nikomu nie zarzucał bezczynności. Dodał, że jest tylko pośrednikiem między 

Burmistrzem a mieszkańcami, którzy są zniecierpliwieni tym, że 200-metrową drogę projektuje się 

ponad rok. Powiedział też, że w rozmowie telefonicznej z Burmistrzem dowiedział się, że może nie 

być pieniędzy i dlatego pyta o to podczas sesji. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Stwierdził, że rok czasu na przygotowanie dokumentacji oraz wszelkich uzgodnień to przyzwoity 

termin. Stwierdził, że pan Kazimierz Podlaski jako doświadczony radny i wieloletni 

przewodniczący komisji budżetowej powinien znać całą procedurę i tłumaczyć mieszkańcom, 

jak ona wygląda, a nie wywoływać bunt na swoją radę. Zapytał też, dlaczego przez poprzednie 12 

lat nie było pytań o ul. Rolną.  

Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Stwierdził, że zarzuty o buntowaniu mieszkańców są wyssane z palca. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Zaapelował, by jeśli się czegoś nie rozumie, to przyjść i zapytać, a nie rzucać półsłówek. 

Odp. na pytanie pana Zbigniewa Fadrowskiego dotyczące budowy parkingu przy bloku nr 77 

na ul. Wiktorowo 

Powiedział, że wykonawca dokumentacji projektowej wygrał przetarg na wykonanie siedmiu 

dokumentacji. Gdy tylko zostanie ona wykonana, przystąpimy do prac. Zapewnił, że środki są 

zabezpieczone i inwestycja będzie wykonana. 

Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta 

Zapytał, czy projektant nie opóźnia się z wykonaniem tej dokumentacji. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Odpowiedział, że opóźnia się. Zapewnił jednak, że doprowadzimy wszystko do końca. 

Odp. na pytanie pana Jerzego Fidury dotyczącego inwestycji w okręgu nr 11 

Powiedział, że w tej chwili prowadzona jest tam inwestycja centralnego ogrzewania. 

Przygotowujemy się też do kanalizacji sanitarnej w ul. Spokojnej oraz przepompowni 

na ul. Kościelnej. Dodał też, że przeprowadzona przez GDDKiA inwestycja na ul. Wojska 

Polskiego to efekt jego wielu wyjazdów i rozmów, a także pomoc Posła Kazimierza 

Gwiazdowskiego oraz Wiceministra Infrastruktury. Wspomniał też o placu zabaw przy byłej wieży 

ciśnień na terenie byłej jednostki wojskowej. Trwają też wykupy pod drogę przy Kościele 

pw. MBNP. Inwestycja na os. Południe 2 – czekamy na otwarcie w Banku Gospodarstwa 

Krajowego. Jesteśmy w trakcie budowy ogrodzenia w parku przy ul. Wojska Polskiego. Wykonano 

tam już nowy plac zabaw. Wykonywana jest dokumentacja na ul. Cmentarną. Poprawiono chodnik 

na ul. Perlitza i zlikwidowano wysypisko śmieci. Na ul. rtm. Konopki będzie wykonywany 

chodnik. Wykonana została dokumentacja na Klub Hades i będziemy składać wniosek 
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o dofinansowanie z LGD. Całość wypowiedzi obudował szerokim kontekstem merytorycznym. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku innych zgłoszeń uznała ten punkt porządku obrad za zrealizowany. 

ad 11. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wypełniając porządek obrad, przedstawiła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo 

z działalności w okresie międzysesyjnym /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 28 

do Protokołu/w zakresie: 

a) organizowania i przewodniczenia pracom Rady Miasta; 

b) kontaktu z mieszkańcami Grajewa; 

c) reprezentowania Rady Miasta na zewnątrz. 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w kwestii przedstawionego 

sprawozdania. Wobec braku zgłoszeń zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej 

Rady Miasta Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta 

Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym – przy 20 głosach za, 0 przeciw 

i 0 wstrzymujących się. Podziękowała Radzie za tę decyzję. 

ad 12. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wypełniając porządek posiedzenia, przyjęciu poddała protokół z XXXVII Sesji Rady Miasta, 

który był wyłożony w Biurze Rady Miasta, a obecnie znajduje się w sali obrad. Przypomniała, 

co było przedmiotem obrad XXXVII Sesji /Informacja stanowi Załącznik nr 29 do Protokołu/. 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby wnieść uwagi lub zgłosić wnioski do treści 

protokołu, a w związku z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XXXVII/17  z obrad 

XXXVII zwyczajnej sesji Rady Miasta z dnia 28 czerwca 2017 roku – bez wprowadzania 

zmian w jego treści. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XXXVII/17 z obrad XXXVII 

zwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 28 czerwca 2017 roku – bez wprowadzania zmian w jego 

treści – przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

Następnie przyjęciu poddała protokół z XXXVIII Sesji Rady Miasta, który był wyłożony w Biurze 

Rady Miasta, a obecnie znajduje się w sali obrad. Przypomniała, 

co było przedmiotem obrad XXXVIII Sesji /Informacja stanowi Załącznik nr 30 do Protokołu/. 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby wnieść uwagi lub zgłosić wnioski do treści 

protokołu, a w związku z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XXXVIII/17  z obrad 

XXXVIII nadzwyczajnej sesji Rady Miasta z dnia 14 lipca 2017 roku – bez wprowadzania 

zmian w jego treści. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XXXVIII/17 z obrad XXXVIII 

nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 14 lipca 2017 roku – bez wprowadzania zmian w jego 

treści – przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 
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ad 13. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła realizację punktu: „Wolne wnioski i informacje”. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Poruszył temat sprawy apelacyjnej między miastem a wykonawcą pływalni – powiedział, 

że rozprawa odbędzie się 27 października 2017 r. przed Sądem Apelacyjnym w Białymstoku. 

Wykonawca basenu złożył też pozew o zapłatę 331 tys. zł za wykonanie dodatkowych prac- termin 

rozprawy to 25 października przed Sądem Okręgowym w Łomży. Powiedział też, że zlecił 

Prezesowi PUK Sp. z o. o. przygotowanie szczegółowego zestawienia wydatków na zieleń miejską 

za okres 2,5 roku. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Poinformowała o pismach, które wpłynęły do Rady Miasta: 

• pismo z Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego o pomocy społecznej /Załącznik nr 31 

do Protokołu/; 

• pismo Ministra Infrastruktury i Budownictwa w sprawie budowy drogi ekspresowej S16 

/Załącznik nr 32 do Protokołu/; 

• pismo Towarzystwa Opieki nad Zwierzętami Oddział w Grajewie /Załącznik nr 33 

do Protokołu/; 

• pisma pani E. B-R. oraz pana J. W. w sprawie odkupienia gruntów od miasta /Załączniki 

nr 34 – 35 do Protokołu/; 

• pismo Ochotniczej Straży Pożarnej w Grajewie z prośbą o dofinansowanie zakupu wozu 

pożarniczego w Grajewie /Załącznik nr 36 do Protokołu/; 

• pismo Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Grajewie z prośbą 

o dofinansowanie inwestycji budowy ogrodzenia w Grajewie /Załącznik nr 37 do Protokołu/. 

Następnie zaprosiła na najbliższe spotkania radnych miasta z Burmistrzem w okręgach wyborczych, 

na obchody 78. rocznicy wybuchu II wojny światowej, Wojewódzką Inaugurację Roku Szkolnego. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 19.30 zamknęła XXXIX Sesję Rady Miasta 

Grajewo, wypowiadając następujące słowa: „Zamykam XXXIX zwyczajną Sesję Rady Miasta 

Grajewo”. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokolant 

 

 

Karol Rutkowski 

Przewodnicząca Rady Miasta 

 

 

 mgr Halina Muryjas-Rząsa 

 

 

 

 

Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo. 

Retransmisja obrad dostępna pod adresem: 

 

http://bip.um.grajewo.pl/rada_miasta_grajewo/transmisje_z_sesji_rady_miasta/ 


